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Til den kommende generalforsamling er der nye vedtægter at tage stilling til. Bestyrelsen har i den forgangne 

periode arbejdet på at få tilpasset de eksisterende vedtægter til den nye lovgivning som omtalt for et år 

siden. 

Som vi skrev i et omdelt informationsbrev, så betyder ny lovgivning, at man ikke kan tvinge beboere til at 

være medlem af en antenneforening.  

I en i øvrigt meget stille periode er det vel den vigtigste aktivitet som bestyrelsen har haft på programmet. 

Der er tilsyneladende ingen som føler at kvaliteten af leverancerne fra YouSee fejler noget og vi kan derfor 

gå til generalforsamling med troen på at medlemmerne fortsat vil støtte foreningen og at vi også fremover 

vil nyde godt af de tilbud og rabatter som vi trods alt opnår gennem vores forening. 

Vi har den forgangne periode indgået en aftale med en ekstern opkræver af kontingent efter samme model 

som i grundejerforeningen – og med samme partner. Dette letter kassererens arbejde ganske meget og til en 

meget rimelig omkostning. 

Og nu vi berører emnet omkostninger så er de desværre stigende – så vi er også i det kommende år nødt til 

at justere kontingentet en smule opad. Dette skyldes primært øget udgift til Copydan, flere betalingskanaler i 

grundpakken og udgiften til kontingentopkrævning. 

Vi håber, at se mange fremmødte til den forestående generalforsamling så vi kan få debatteret vores fremtid 

og få godkendt ændringsforslag til vedtægterne. 

 

På bestyrelsens vegne 

 

Formand Henrik Nordtorp 
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